

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JUNE 19, 1973

(3)

[Text]

The Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders met at 3:35 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Duquet, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Caron, Clermont, Duquet, Nelson, Stollery, Thomas (Moncton) and Yanakis.

Other Member present: Mr. Leblanc (Laurier).

Witness: Mr. Railton, Member of Parliament.

The Committee proceeded to consider its Order of Reference of Thursday, June 14, 1973, which reads as follows:

Ordered,—That the petition of The National Dental Examining Board of Canada, filed after the time limit specified under Standing Order 90, be referred to the Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders, together with the Fourth Report of the Clerk of Petitions thereon, presented to the House on Thursday, May 31, 1973 for any recommendations the Committee deems advisable.

Mr. Railton, Sponsor of the petition of The National Dental Examining Board of Canada, made a statement.

On motion of Mr. Clermont, it was agreed that a recommendation be made to the House seeking that Standing Order 90 be suspended in relation to this petition and that the said petition be received; that, as provided for by Standing Order 91 (3) (a) and (c), charges of \$300 be levied; and that the Chairman of the Committee report to the House accordingly.

At 3:40 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 19 JUIN 1973

(3)

[Traduction]

Le Comité permanent des bills privés en général et du Règlement se réunit aujourd'hui à 15 h 35 sous la présidence de M. Duquet.

Membres du Comité présents: MM. Caron, Clermont, Duquet, Nelson, Stollery, Thomas (Moncton) et Yanakis.

Autre député présent: M. Leblanc (Laurier).

Témoin: M. Railton, député.

Le Comité entreprend l'examen de son Ordre de renvoi du 14 juin 1973, qui se lit comme suit:

Il est ordonné,—Que la pétition de The National Dental Examining Board of Canada, déposée après le délai spécifié à l'article 90 du Règlement, soit déferée au Comité permanent des bills privés en général et du Règlement, avec le Quatrième Rapport du greffier des pétitions présenté à la Chambre le jeudi 31 mai 1973, afin que le Comité soit en mesure de faire les recommandations qu'il jugera à propos.

M. Railton, parrain de la pétition de *The National Dental Examining Board of Canada*, fait une déclaration.

Sur motion de M. Clermont, il est convenu qu'une recommandation soit faite à la Chambre que l'article 90 du Règlement soit suspendu à l'égard de la présente pétition et que ladite pétition soit agréée; que, tel que prévu à l'article 91 (3) a) et c), des droits de \$300 soient imposés; et que le président du Comité en fasse rapport à la Chambre.

A 15 h 40, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation de la présidence.

Le greffier du Comité

Fernand Despatie

Clerk of the Committee